

ပါးဆူညါ

GO FORWARD

ပွဲကဏ္ဍိအာထံဆူဂျာန်ဆတ်ပရာ

ယွာစံးဘဉ်စီမိဂ္ဂုနကိး
ထီဉ်ယာဘဉ်မနုလဲဉ်.
စံးဘဉ်ပုအံဉ်စရလးစိ
ဒ်သိးကလဲတၢ်ဆူညါ
တက့ၢ်. ၂၆.၁၄.၁၅.

လါမၢ်ရး ၂၀၁၈



ထိလဉ်အမုၢ်နီု - လါမၢ်ရး(၂၅)သိ



ပုဂံကညီဘုရားစေတီ (၂၀၀၈) နှစ်တော်တော်

လာထီဗြဲလဲဗိုလ်အိန်နုအတင်အိန်ဗြဲဗြဲ

အံးဖူး ၄:၁၁, မးသဲ ၅:၄၈, မးသဲ ၂၀: ၂၈, နယုမယာ ၆:၁၁,



အံးဖူးထာ်တင်ကွဲး

လဲအညါစဲကျဲးတားအပုမတင်ဖိတဖဉ်ဒီး ပုဂံကွဲးလံာ်တဖဉ်ဆာဂုလောဝါပုဖးလဲအညါမဲးကစံကီးဂးဒီး “မိယွာဆိဉ်ဂုနုနု, ဒီးကွဲးကုနုတကွဲး, မိယွာဒုးကပီထီဉ်နုလောအမံဒီး ဒုးဘဉ်နုလောအဘျူးအဖိဉ်တကွဲး, မိယွာဟံထီဉ်အမံလုနုလီဒီး ဟ့ဉ်လီနုလော တာ်ယုတင်ဖိးတကွဲး.”

(၂၀၁၈) နှိဉ် လါမာ်ရူး(၆)သီ မ့တင်စံးဘျူးကစာ်ယွာလော လဲအညါစဲကျဲးတားတင်မပုလဲထီဉ်အနံဉ်(၆၀) ဒီးမူမာဒီးတင်လော ကစာ်ယွာအဂံာ်အဘါန့ဉ်လီ. ဝဲ (၂၀၀၈) နှိဉ် လါမာ်ရူးအဆာကတီဉ်န့ဉ် စဲကျဲးတားတင်မပုလဲထီဉ် အနံဉ်(၅၀)အတင်စံးဘျူးယွာတင်ရံဉ်တင်ကျဲး ဘဉ်တင်မအါအိဉ်ဒီးတင်တီဉ် “စံးဘျူးယွာလောစဲကျဲးတား, ဒီးယံဒီးဂုကကျဲးစား” န့ဉ်လီ. ဒ်တင်တီဉ်အသိး ပုမတင်ဖိတဖဉ် မတင်ဂုဂုကလံာ် ပုဆာပုကတီဉ်အယံ ဒဲအံတင်သ့ဉ် ထီဉ်သကထာတဖျဉ်ဘဉ်တင်ဘီထီဉ်အါဒီး ဟံစီဆုအါလောကစာ်အတင်မအဂံာ်(၂၀၁၈) နှိဉ်, လါမာ်ရူး(၆)သီ န့ဉ် လီ.

ပစံးဘျူးဘဉ်ပပုကညီခရံဉ်ဖိတဖဉ်လော အမာသကီးတင်ခီဉ်အဆာလီကော မဲးကစံအပု, ဆာလီတင်စံး ဘျူးယွာအတင်မပုဘျဉ်, ယုထုကဖဉ်ဒီးဆိဉ်ထွဲပုမတင်ဖိသ့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီ. ကီတင်အိဉ်ဖိဉ်သ့ဉ်တဖဉ် ဂဲယျုဂဲလုဆူးလော ကီလံာ်စီဆုကီဒီး ကီတင်အိဉ်ဖိဉ်ဖးဒိဉ်, ကပီတင်အိဉ်ဖိဉ်, တင်စံးဘျူးယုဘလံမူးသးပံ တင်ဘျဉ်သကီး ဘါသကီးယွာန့ဉ်လီ. လါမာ်ရူးဒီလါညါမ့တင်အခွဲအယာ်လော တင်မကစာ်ခရံဉ်ဘီမု အတင်မလောတင်ဂံာ်ဆုဉ်ဘါ ဆုဉ်အပုန့ဉ်လီ. ဒ်စီမဟဒးစံးဝဲအသိး “မုလံာ်တင်လောယွာတကွဲး, ဟံဆုဉ်နဂံာ်နဘါတကွဲး, ဒီးမိအဒူးဆုဉ်ထီဉ် နသးအဂံာ်အဘါတကွဲး.” ကမ့စုာ်ကီးပတင်မုလံာ်လော ယွာအပုန့ဉ်လီ.

အကုခိဉ်တင်ဂီ - Syracuse တင်အိဉ်ဖိဉ်ဖိဒ်သံဉ်တဖဉ်



နန်ရွှဲတၢ်ကွဲး

တနံၣ်အံၤ လၢလါမၢ်ရူးအပူၤ ပအိၣ်ဒီးမုၢ်နံၤလီၤဆီလၢအမ့ၢ်ဝဲ ထီလၣ်မုၢ်နံၤန့ၣ်လီၤ. ထီလၣ်မုၢ်နံၤအံၤ အလီၢ်အိၣ်လၢ ပကသ့ၣ်နီၣ် ကစၢ်ခရိတ်လၢအဒူးန့ၣ်ဖျါထီၣ် ဘၣ်ယးဒီးတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်အတၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညီ ဖဲအဟဲန့ၣ်လီၤဆူဝုၤယရူၤရလ့ၣ်ဒီး တၢ်လၢအအိၣ်အသးဖဲဆၢကတီၢ်ခါန့ၣ်လီၤ.

ကစၢ်ခရိတ်မ့ၢ်တၢ်ယူတၢ်ဖိးအစီၤပၤ ဒီးအတၢ်မၤန့ၢ်မ့ၢ်စုကဝဲလၢ အမ့ၢ်တၢ်ယူတၢ်ဖိး, တၢ်သ့ၣ်မုၢ်သးမုၢ်န့ၣ်လီၤ.

ကစၢ်ခရိတ်ဟ့ၣ်တၢ်သ့ၣ်သးခု, လၢတၢ်မၤတၢ်ခွဲတၢ်ပုၤအတၢ်မၤဖဲပုၤဂၤလိၣ်ဘၣ်အတၢ်မၤစၢၤအခါန့ၣ်လီၤ.

ကစၢ်ခရိတ် ဟဲစိတ်တၢ်သ့ၣ်သးခု, ဖဲအဝဲလဲၤတၢ်တပူၤလၢလၢအခါန့ၣ်လီၤ.

ကစၢ်ခရိတ်ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါ တၢ်သ့ၣ်သးခုအိၣ်လၢပသးကံၢ်ပူၤ ဒ်သိးကဖျါထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဖဲတၢ်ဒီးဘးဒီးတၢ်သ့ၣ်တမ့ၢ်,သးတမ့ၢ် အိၣ်ဝဲအခါဒ်လံာ် တၢ်မၤန့ၢ်တၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညီအိၣ်ဝဲန့ၣ်လီၤ.

ကစၢ်ခရိတ်မ့ၢ် စီၤပၤလၢအဘၣ်ယးဒီးတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညီခဲလၢကံၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

မိမကမ့ၢ်ခရိတ်အဖိအလံၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢ အဒူးန့ၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညီဒီး ဒ်ကစၢ်ခရိတ်ဟ့ၣ်ပုၤအသိး ဒီးအိၣ်မူမၤလၢကပီၤ ကစၢ်ခရိတ် လၢပတၢ်အိၣ်မူအပူၤန့ၣ်တက့ၢ်မိၤ.

ပဲၤဒီးတၢ်ဆၢဂ့ၤအါ

စဲမစၢ်

နန်ရွှဲ

ပုၤကညီဘျၢထံခဝဲရၢၣ်



တက်ကစီနို



လိမ္မော်ရောင်

ကော်မတီကတားဆုရှင်ကုသရန်တော်အိမ်ဖွဲ့



ကော်မတီကတားဆုရှင်ကုသရန်တော်အိမ်ဖွဲ့သရော်၊ သရော်ဒိပ်လီဒာန်သုအတော်ကွဲမုလီဆီပုအယ်ဖဲ(၂၃.၁၂.၂၀၁၇)ယာဒီး သရော်ဒိပ်မိပ်မိပ် ပလဲသကီးဆု ဆုရှင်ကုသရန်တော်အိမ်ဖွဲ့နဲ့လီ။ တော်အိမ်ဖွဲ့အိပ်ဒီးခရံအိပ်ဖျှဲအတော်ရဲတော်ကျဲဒီးတနံတဘျီရိခိတံးဘျဲစံးဖိပ်တော်ဘါနဲ့လီ။ တော်တိတ်ထူမုာ်ဝဲ “ပာ်စီဆုံလီသုသးဒီးလဲဆုညါ” နဲ့လီ။

လာတော်ရဲတော်ကျဲတဘျီအံး တော်အိမ်ဖွဲ့အဒုလအမုာ် အချီးဟဲကွဲပာ်ဖိပ်အသး ဃုာ်ဒီး ဝှိပ်ကုသပ်ယပ် တော်အိမ်ဖွဲ့နဲ့လီ။ တချူး တော်ရဲတော်ကျဲစးထိပ်အိပ်ဒီး တော်တူလိာ်ဆီ အပျိုအဘိတ်အသီတဖပ်လီ။ တော်တူလိာ်ဝဲ တော်အိမ်ဖွဲ့ အပုကွဲလံာ် ပာ်ဖျါထိပ် တော်ကီးရိခိအဂုာ် ဒီးကီးထိပ်ဝဲ တော်အိမ်ဖွဲ့ဖိ တကဘပ်တက အမံးနဲ့လီ။ တော်အိမ်ဖွဲ့ဖိလဲဟဲကွဲတတူ ဆုလီတော်ကစီနို လာလံာ်ဃုာ်ဒီး လံာ်စီဆုံအဆာနဲ့ ခာ်စးတက ဖးဖျါနဲ့အီဒီး ပုကွဲလံာ်မးနီနီဃာ်ဝဲနဲ့လီ။

တော်အိမ်ဖွဲ့ကီးကွဲရိခိတဘျီအံး တော်အိမ်ဖွဲ့ခဲလံာ်မုာ်ဝဲ (၃၇၆)ဂဒီး ပုဟဲကွဲတတူ (၁၆၉)ဂနဲ့လီ။ ပုဟဲကွဲတတူဒီးဆုလီလံာ်ပရအိပ်(၁၁)ဂဒီးဟဲကွဲတတူ၊ လံာ်ပရတတူအိပ်(၁၉၆)ဂနဲ့လီ။ တော်ကီးရိခိတဘျီအံး ပနာ်ဟူဘပ်လာတော်အိမ်ဖွဲ့ဖိတဖပ် ဟးအိပ်တမုာ်လဲလီယံလီဘူးလဲလီကော်ပုတူလဲလီကော်ဂအိမ်နဲ့လီ။

တနံတဘျီဟဲကွဲ ပာ်ဖိပ်ထိပ်သးလဲ နီကစာ်မုာ်ဂု၊ လာလံာ်လံာ်မုာ်ဂု၊ မုာ်လုာ်လုာ်တမံးလဲ အဂုဒိပ်မးလဲ ပဝဲဘျာထံတော်အိမ်ဖွဲ့သုတဖပ် အဂီနဲ့လီ။ တော်ကီးရိခိ ဝဲအိပ်ဒီး တော်မလဲကစီနို တော်ရဲတော်ကျဲ ဒီးပိာ်ထွဲထိပ်အခဲလဲ တော်ဒုးသုညါ လိာ်သးလဲလဲတပျါနဲ့လီ။

ဒ်တော်အိမ်ဖွဲ့တော်သုညါဆာဖးကတီ အိပ်အသီး တူာ်လိာ်သကီးတော်ရဲတော်ကျဲ မးသကီးဝဲအဂုကတီအယ် ယဒီးနုာ်တော်မလဲနဲ့လီ။ ယသးခုလဲ ယလဲမလဲနုာ်ဘပ်တော် ဒီးဒုးသုညါမံးမုာ်ယဒိပ်မးလီ။



မိုမုးမု



ကိုကရာခရံတံအိန်ဖိုဉ်မူးသမူး

ကိုကရာခရံတံအိန်ဖိုဉ် (ကီမိုမူး)မၤဘဉ် နံဉ်(၅၀)ယူဘလံၤ တံးစံးဘျး, တံးပာ်စီဆံသရိဉ် ဒီးတံး ပာ်စုသရဉ် အမူးတဖဉ်ဖဲ (၁၃-၁၄.၁.၂၀၁၈)နံၤ န့ဉ် လီၤ. ဖဲ(၁၉၇၅)နံဉ် ဘဉ်တံးကိးက့ၤ သရဉ်ဒိဉ်မုဉ်သး ဒ်တံးအိဉ်သရဉ်အသိး ဒီးဖဲ(၁၉၉၂)နံဉ် လါဖူးတြုၤ အါရံ(၉)သီ တံးဒီးပာ်စုအီၤန့ဉ်လီၤ. ဖဲ(၁၉၉၉)နံဉ်န့ဉ် သရဉ်ဒိဉ်မုဉ်သး တီခိဉ်ရိဉ်မဲလၢ ကဘိထီဉ် ဘျီဉ်ရိဖိုဉ် ဒီးသးပုာ်အါဒ်အါဂၤ မၤသကိးတံးဒီးအီၤဖဲ(၂၀၁၈)နံဉ် ဘျီဉ်ရိဖိုဉ်အံၤ ဝံၤဝဲဒီး တံးပာ်စီဆံအီၤန့ဉ်လီၤ.

ဖဲ(၂၀၁၃)နံဉ်တံးအိဉ်ဖိုဉ်သရဉ်ဒိဉ်အနီဉ်က စံးဒဉ်ဝဲ ဆိမိဉ်ဝဲလၢတံးအိဉ်ဖိုဉ်အနံဉ်မုဉ်ပွဲၤထီဉ်ယံာ်ဆံ နံဉ်ဒီး ကြးအိဉ်ဒီးတံးဘါသရိဉ်အသီန့ဉ်လီၤ. အယိက ရာကရိထီဉ်ဝဲဒီးဘိထီဉ်ဝဲသရိဉ်ဒီးမုဉ်တုၤ(၂၀၁၈)နံဉ်န့ဉ် ကပာ်စီဆံဘဉ်ဝဲလီၤ. ပဒီးန့ဉ်စုာ်ကိးနံဉ်(၅၀)ယူဘလံၤ နံဉ်သးခုန့ဉ်လီၤ. လၢတံးတိာ်တဘျီအံၤ အိဉ်ဖိုဉ်သကိး ဒီးပုၤဟ့ဉ်ကုဉ်တံးမုဉ်ဝဲ သရဉ်ဒိဉ်မုဉ်သးဒီးတံးအိဉ်ဖိုဉ် ကမံးတံာ်ဖိတဖဉ် အိဉ်ဖိုဉ်ဝံၤစးထီဉ်ဖဲ(၂၀၁၆)နံဉ်န့ဉ် ဘဉ်တံးပာ်လီၤခိထဉ်ဆူတံးအိဉ်ဖိုဉ်ဖိတဂၤဘဉ်တဂၤ

အအိဉ်စုဉ်စုဉ်န့ဉ်လီၤ. သရိဉ်အံၤဘဉ်တံးစးထီဉ်ဘျီအီၤ ဝံၤဝဲတတံးဒီးစုလၢအိဉ်တဖဉ်လၢကံာ်ဝဲလီၤ. အယိ ကုဉ်ထီဉ်သကိးဝဲလၢကမၤ တံးဆိဉ်ဂ့ၤအမုဉ်နံၤ (Blessing Day)ဖဲမုဉ်အိဉ်ဘျးနံၤ တဲဆိလီၤတံးကစီဉ်ဆူဒူဖိသ ဝီဖိလီၤယံၤလီၤဘူးကိးဂၤဒဲးန့ဉ်လီၤ. တုၤဆၢကတီၢ်ဘဉ် ဒီးတံးအိဉ်ဖိုဉ်ဖိသ့ဉ်တဖဉ် ဟဲစိာ်တံးဆိဉ်ဂ့ၤတဖဉ်အိဉ် အကလုာ်ကလုာ်, လီၤကမၤကမၤမးလီၤ. တံးအိဉ်ဖိုဉ် ဖိတဖဉ် ဟဲစိာ်ထီဉ်ဒ့ဉ်, ဆီ, ကျီၢ်, မဲာ်တဲးလဲး, ပုဉ်ယုဉ် ဒီးပသံးထူ, နာ်ဒဲးထူ, စဲးထူစံာ်တဖဉ်လီၤ. မုဉ်နံၤဝဲန့ဉ် မုဉ်မုဉ်နံၤလီၤဆီ, နံၤသးခု, ဒီးမုဉ်စံာ်စီၤန့ဉ်မုဉ်တနံၤလီၤ. တံးပာ်ဖိုဉ်က့ၤတံးဆိဉ်ဂ့ၤခဲလၢာ် န့ၢ်အကလီၤလွံာ်ဆံ ဘျီဉ်လီၤ.

ကိုကရာတံးအိဉ်ဖိုဉ်ဖိတဖဉ် ဘျီဝံၤက့ၤတံးဘါ ယုၤသရိဉ်တဆီဘဉ်တဆီတုၤ(၂၀၁၈)နံဉ်, လါယနူၤအါ ရံ(၁၃-၁၄)ပာ်စီဆံဘဉ်သရိဉ်အိဉ်ဒီးတံးစံးဘျးနံဉ် (၅၀)ယူဘလံၤ အိဉ်ယုဉ်ဒီး တံးပာ်စုသရဉ်သယဲၤ သရဉ်ဟ့ဉ်စုအယိ မူးသမူးအံၤ ဘဉ်တံးမၤဘဉ်အီၤယံ ဃံလၢလၢန့ဉ်လီၤ.

သရဉ်လါမု





လက်ဝါခိပ်ဒါတက်အိပ်ဖိုင် နှင့် (၅၀) ယူဘလံ

လက်ဝါခိပ်ဒါတက်အိပ်ဖိုင်၊ ကီမာ်တြီ မလဘန် နှင့် (၅၀) ယူဘလံအမူးဖဲ (၂၄.၁၂.၂၀၁၇) ဂီ (၇:၀၀) နှင့် ရှိ နှင့် လီ။ ပုဟလီဆိုင်နီမာ် သရပ်ဝါမူ၊ ပုအီးထီ ဝါတက်လါတက်ထုကဖန် နှင့် သရပ်ဒိပ်လွှာထူ နှင့် လီ။

ဟ်ဖျါထီ ဝါတက်အိပ်ဖိုင် အတက်စံစါတဲစါအ ဝါ မာ်ဝဲသးပုနာထု၊ ပုထုကဖန်အလါအပုမာ်ဝဲသရပ် ဒိပ် အဲဒု နှင့် လီ။ လာနံ (၅၀) ယူဘလံအမူးအံ ပုစံတဲတဲလီတက်မာ်ဝဲ သရပ်ဒိပ်ထီသါ (ကီတကူ နှင့် ရှိ) ဒီး ပုထုကဖန်လါခဲမာ်သရပ်မုာ်အဲစထာ် နှင့် လီ။ လါခဲတက် ပုဆိုင်ဂုပုဂံကုတက်မာ်သရပ်ဒိပ်ဖီ ထီ နှင့် လီ။ ဖဲ (၂၅.၂၀.၂၀၁၇) အိပ်ဒီးခရံအိပ်ဖျိုင်

တက်ဘါဝဲ အိပ်သကီးခရံအိပ်ဖျိုင် တက်အိပ် နှင့် လီ။ မာ် ထုကတီအိပ်ဒီးတက်လိာ်ကွဲလါ ဖိဒိသံ၊ သးစာ်အကီ နှင့် လီ။ ယူဘလံဒီးခရံအိပ်ဖျိုင် တက်ရဲတက်ကျဲ တဘျီအံ တက်အိပ်ဖိုင်ဖိလါထံဂုကီကဲဒဲလဲာ်ဟဲကု အိပ်သကီးတုဒီး ဘုာ်သကီးဘါသကီးယွာ နှင့် လီ။ မာ် နံဝဲ နှင့် ဟါဆာကတီ အိပ်ဒီးမူးသးဖုံ တက်ရဲတက်ကျဲ နှင့် လီ။ ပုသးဝဲတက်ဖိ သရပ်ဟုာ်တက်ဂုဒီးအသကီး တဖန်၊ ကီမာ်တြီလဲာ်စီဆုံကွဲတဖန်၊ ဒီးဃိပ်လီတြီ လဲာ်စီဆုံကွဲဖိတဖန် ဟဲဒီးမာယံမလါတက်အိပ်ဖိုင်အ တက်ရဲတက်ကျဲတဘျီအံ နှင့် လီ။

စါအဲဒု

တက်စံးဘျးဆာဂု

သရပ်ဖိလီ (Finland) စံးဘျးယွာ ဒီးဟုာ်မာဘုာ်လဲဆူညါမဲးကစံ ၃၀,၀၀၀ ဘးတီတီ နှင့် လီ။ စံးဘျးဘုာ် သရပ်လါအဟုာ်မာဘုာ်တက် နှင့် လီ။

မိယွာအတက်ဆိုင်ဂုအါကလီဘုာ်နုထူးထူးတီတီ၊ မုဒီးမာဘုာ်ယွာအတက်မလါတက်သးစု အိပ်ဆူာ်အိပ်ချ၊ မာနုအိပ်ကဲ၊ ပုဒုာ်ပုဒါ ယုာ်ဒီးဟံာ်ဖိယီဖိ ခုာ်ဖိထာဖိတဖန်တကုာ် နှင့် မုာ်ပတက်ဆာဂု ထုကဖန် နှင့် လီ။

ဖဲထဲလါမု ဒီးအဝါသးဘီ (USA) စံးဘျးယွာ ဒီးဟုာ်မာဘုာ်လဲဆူညါမဲးကစံ ၁၃၅,၀၀၀ ဘး တီတီ နှင့် လီ။ စံးဘျးဘုာ် ဖဲထဲဒီးဖုစု လါအဟုာ်မာဘုာ်တက် နှင့် လီ။

မိယွာကမာပုာ်သုတက်တိတ်တက်မုာ်လါကီးအမဲဒီး၊ ကသးစုစံးဘျးအါထီာ်ဘုာ်ယွာလါထံာ်ဘုာ် ဖိသဒါစါလါဒိန်စု ဟုာ်လီအသးလါယွာအတက်သးစုကစီာ်အတက်မလါအယိတကုာ် နှင့် မုာ်ပတက်ဆာဂု ထုကဖန် နှင့် လီ။



လါမာ်ရး

?

မူဂ့ၤဘၣ်ဘျးလုာ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ် တၢ်ပၢ်စီဆုံသရိၣ် ဒီး တၢ်ပၢ်စုသရိၣ်ဖိကာ

မူဂ့ၤဘၣ်ဘျးလုာ်ကညီဘျုးထံတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်, အမၣ်ပိၣ်လဲၣ်တၢ်သးခုကစီၣ်ကဝီၤအိၣ်ဒီး တၢ်ပၢ်စီဆုံသရိၣ်အမူးဒီး တၢ်ပၢ်စုသရိၣ်ဖိကာအမူးဖဲ (၂၈.၁.၂၀၁၈) နံၤန့ၣ်လီၤ. ဂီၤ(၆:၃၀)န့ၣ်ရံၣ် မ့ၢ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်ပတီၢ်လၢသရိၣ်ချၢ ပုၤဟၤလီၤဆုၣ်နီၤသရိၣ်ဒိၣ်ကျိၣ်ထူ, ပုၤအိးထီၣ်တၢ်ထုကဖၣ် သရိၣ်ဒိၣ်မူရံၣ်, တၢ်သးဝံၣ်လၢချၢၣ်လွံာ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤတံၢ်တံၢ်သတီၢ်ပျံၤတဖၣ် မ့ၢ်ဝဲသးပုၤဒီလုၣ်, သးပုၤသိ, ဒီးပုၤအိးထီၣ်သရိၣ်နီၣ်ဝံၣ်ခံမ့ၢ်သးပုၤနပိလယၢၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဖဲပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါဒီးကမုၢ်န့ၣ်လီၤဆူသရိၣ်အပူၤအဆၢကတီၢ် ကမုၢ်သးဝံၣ်သကိး “ယသးခုဆံးဒိၣ်လဲၣ်” န့ၣ်လီၤ. ပုၤပၢ်ဖျါသရိၣ်အဂ့ၢ်မ့ၢ် သးပုၤစံၣ်ကွဲ, ပုၤဖးဒီးဆၢလံာ်စီဆုံ သဲၣ်ထိးတဂၤဒီး သရိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤထုကဖၣ်လုာ်ထီၣ်သရိၣ်မ့ၢ် သရိၣ်အိၣ်ရၢၣ်ဝဲ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤခံပတီၢ်တပတီၢ်စးထီၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ တၢ်ပၢ်စုကတီၢ်န့ၣ် ဖဲတၢ်ဒုဆုၢ်အခါ ဘၣ်တၢ်ဆုၢ်ထီၣ်သရိၣ်လၢအကဒီးတၢ်ပၢ်စုအိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဖးဖျါထီၣ်ကီၣ်ကၣ်အတၢ်ကွဲးနီၣ်

သရိၣ်ဒိၣ်ယိၤအူလး, ပုၤလုာ်ထီၣ်တၢ်မၤဘျုးသရိၣ်အလွဲထူ, ပုၤဖးလံာ်စီဆုံလၢသရိၣ်မုၢ်ရၢၣ်ဖိ, ဒီးပုၤစံၣ်တဲၤတဲၤလီၤတၢ်မ့ၢ်သရိၣ်မုၢ်ဒိၣ်ဒီးကထၢၣ်ဖိဂီၤန့ၣ်လီၤ.

ဖဲတၢ်ပၢ်စုကတီၢ် သရိၣ်လၢပၢ်ထီၣ်အစုတဖၣ် သရိၣ်ဒိၣ်မၤနီ, သရိၣ်ဒိၣ်ခြံစၢၣ်, သရိၣ်ဒိၣ်အဲၣ်မ့ၢ်, သရိၣ်ဒိၣ်ကူလံာ်ဘၢၣ်, သရိၣ်ဒိၣ်လၢကံစု, သရိၣ်ဒိၣ်လီၤစီဆၢဒီး သရိၣ်ဒိၣ်ယိၤအူလးန့ၣ်လီၤ. ပုၤပၢ်ထီၣ်စုခါ ပုၤထုကဖၣ်တၢ်မ့ၢ်သရိၣ်ဒိၣ်မူသၢၣ်ဒီး ပုၤဒုးလံာ်ထီၣ်ကိာ်လံာ်ဟံးစုကွၢ်မဲာ်မ့ၢ် သရိၣ်အိၣ်ရၢၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤကတီၢ်ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်မ့ၢ်သရိၣ်ဒိၣ်ဆၢသၢၣ်ဒီး ပုၤကတီၢ်ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါသရိၣ်မ့ၢ် သရိၣ်ဒိၣ်ကဟၢၣ်ကျၢၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဘါထုကဖၣ်ကျၢၣ်တၢ်မ့ၢ်သရိၣ်ဒိၣ်စီမူ ဒီးလၢခံကတၢ် ထါသးဝံၣ်ပျၢ်တၢ်ဝဲ ပုၤဆိၣ်ဂ့ၤပျၢ်ကွၢ်တၢ်လၢ သရိၣ်ဒိၣ်အသီ သရိၣ်ဒိၣ်ဖိကာန့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဘျီအံၤ နၢ်ဟူဘၣ်တၢ်သးဝံၣ်လၢ ကစီၣ်ဝဲကျိၤပၢ်ဖျိၣ်တၢ်သးဝံၣ်, ဝဲဆိၣ်ကူတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်, ကီၢ်ပိာ်မုၢ်ကရၢတၢ်သးဝံၣ်ရိ, သယဲးခွီတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်တၢ်သးဝံၣ်ရိဒီးသီတူၢ်ကရၢတၢ်ဒုန့ၣ်လီၤ.

ကျၢၤဝါဘျး





နံနံ(၅၀)တၢ်ဖျီထူ

သးပှ်လးတီၢ်ဒီးသးပှ်မုၢ်အါမုၢ်ခိုၣ်သ့ၣ် တဖၣ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဆိၣ်ဂ့ၤအါမံၤအကျါ ချူးန့ၢ်ဘၣ်တၢ် ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢ သ့ၣ်တီၢ်ခရံၣ်ဖိဟံၣ်ဖိဃီဖိ ပဲၤတီၢ်(၅၀) နံနံအသိန့ၣ်လီၤ. သးပှ်လးတီၢ်ဒီးသးပှ်မုၢ်အါမုၢ်ခိုၣ် နီၢ်ဒီမိၤတၢ်ခံၤအံၤ အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢ (YTU)ကရၢၢ်ပူၤ ဒီး မှၢ်ပှၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢ မၤစၢၤဆိၣ်ထွဲ (YTU)တမံၤတၢ် အိၣ်ဖျိၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ. သးပှ်လးတီၢ်မှၢ်ပှၤ ဆှၢတၢ်သးဝံၣ် (Choir Leader)န့ၣ်လီၤ. အဝဲသ့ၣ်ဂံၢ်ဘါမှၢ်တလၢပဲၤ ဘၣ်ဆၣ် ဂုၢ်ကျဲးစးဝဲသပှ်ပှ်လီၤ.

တမံၤလဲၣ်”န့ၣ်လီၤ. သးပှ်ဒီးသးပှ်မုၢ်ခံၤအံၤ အတၢ် လဲၤခီဖျိ(၅၀)နံနံအကတီၢ်ပူၤ ယွၤအတၢ်ဆိၣ်ဂ့ၤ ဟ့ၣ်သါ အဝဲသ့ၣ်ဖိမုၢ်ဖိခွါ (၅)ဂၤဒီး လံၤမုၢ်လံၤခွါ (၆)ဂၤန့ၣ်လီၤ.

(၂၈.၁.၂၀၁၈)နံၤန့ၣ် မၤဘၣ်အနံနံ(၅၀)တၢ် ဖျီထူတၢ်စံးဘျူးစံးဖျိၣ်တၢ်ဘါန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်စံးဘျူးတ ဘျီအံၤ သးပှ်မုၢ်အါမုၢ်ခိုၣ်အပှ်ပိၣ်ခွါသးပှ်ပျံထူကဲ ခိၣ်ကဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဘါတဘျီအံၤ ပှၤစံၣ်တဲၤတဲၤလီၤ တၢ်မှၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်ဒီးကထာၣ်ကုလ်မိၣ်, ဒီးပှၤဘါထူ ကဖၣ်တၢ်လၢ ဟံၣ်ဖိဃီဖိအကီၢ်မှၢ်ဝဲ သရၣ်ဒိၣ်စီၤတီၢ်န့ၣ် လီၤ. ပှၤကတိၤစံးဘျူးတၢ် တၢ်တဂၤမှၢ် ဖိခွါသဒါစီၤ တၢ်မှၢ်ဆိ, ခံၤတဂၤ မှၢ်သရၣ်ဒိၣ်ကုလ့ၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢ တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဘျီ အံၤ တၢ်စံၣ်တဲၤတဲၤလီၤတၢ်ဂ့ၢ် (စံး ၁၁၆:၁၂)“နကဟ့ၣ် ယွၤလၢအမၤဂ့ၤန့ၣ်တဂၤ လၢမနုၤ



တၢ်ဖျီထူ (YTU)

နံၤအိၣ်ဖျိၣ်အတၢ်ဆၢဂ့ၤ

သရၣ်မုၢ်ကံၤန့ၣ်စံးဘျူးယွၤဒီးဟ့ၣ်မၤဘျီလဲၤဆူညါမဲးကစံ ၁၀,၀၀၀ဘးလၢဖိခွါစီၤ Nyan Htut ချူးန့ၢ်နံၤအိၣ်ဖျိၣ်ဆၢဂ့ၤအသိတဝီဖဲ (၆.၃.၂၀၁၈)နံၤအသိန့ၣ်လီၤ.

စံးဘျူးဘၣ်သရၣ်မုၢ်လၢအဟ့ၣ်မၤဘျီတၢ်န့ၣ်လီၤ. ဆၢဂ့ၤဘၣ်ဖိခွါလၢ မံၤနံၤအိၣ်ဖျိၣ်ဆၢဂ့ၤ ကဟဲစိၣ်န့ၢ်န့ၢ်တၢ်ဆိၣ်ဂ့ၤအသိအသိတဖၣ်, နကအိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ မၤန့ၢ်အိၣ်ကဲ, ဘၣ်ဆိၣ်ဂ့ၤအါထီဘိလၢ ယွၤတက့ၢ်.

တၢ်သးခုကစီၣ် ဒီဖျိတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဘၢသရီၣ်

Evangelism Through Building Churches



ဃုရမိၣ်ကညီဘျာၣ်ထံတၢ်မၤလီၢ် ကဝီၤတၢ၊
ကီၢ်ချၢၣ်လွၢ်ထူၣ်



ပဟံၣ်စိကညီဘျာၣ်ထံတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်, ကဝီၤတၢ၊
ကီၢ်ချၢၣ်လွၢ်ထူၣ်

နၢမူလုၢ်ကညီဘျာၣ်ထံတၢ်မၤလီၢ်, ကဝီၤတၢ၊, ကီၢ်ချၢၣ်လွၢ်ထူၣ်

တၢ်ပာ်စိဆံၣ်ကတီၢ် (၁၈.၃.၂၀၁၈), ဂီၤနွံန့ၣ်ရံၣ် ပုၤဟ့ၣ်တၢ်ကစီၣ် သရၣ်ဒိၣ်ဒုၣ်လု, တၢ်မၤလီၢ်တတီၤအံၤ အကီၢ် တၢ်လီၤလးမၤအသး, တၢ်ဆိၣ်ဂုၤဟဲလၢယွၤဒီးဟဲလၢပုၤမၤသကိးတၢ်လၢခရံၣ်ပုၤတဖၣ် ဒီဖျိ(၁)စီၤမိမိ(အိးစ ထွဲလယၣ်) (၂)သရၣ်မုၢ်ဘျၢၣ်ဂုၤဆၢ(အဲးတလံးအိးစထွဲလယၣ်), (၃) ဂံၢ်ခိၣ်ထံးကညီဘျာၣ်ထံတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်(အမရ လိၣ်, ထဲးစဲး), (၄) PBBC ကညီဘျာၣ်ထံတၢ်ရုလိၣ်မုၢ်ဒီဖျိ သရၣ်ဒိၣ်သိမၤခဲးဘးဒီး ဖါတံၢ်ဖိသီ (၅) ဝုၢ်ထူကီၢ်မုၢ် ကညီဘျာၣ်ထံတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်, (၆) ပဟံၣ်စိကညီဘျာၣ်ထံတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်, (၇)သိဆၢၣ်လုၢ်ပိၣ်မုၢ်ဝဲၤကျိၤ, (၈) ကုၤသစ့ၤမနုၤ တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်, (၉)ထီၣ်သလုလိၣ်ကညီဘျာၣ်ထံတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်, (၁၀)သရၣ်ထူၣ်တြီၤန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်လၢတၢ်ဖျိၣ်လိၣ်စုမၤသကိး တၢ်အယိ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်သရီၣ်ဒ်ပထံၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဘျးဒိၣ်မးန့ၣ်လီၤ.



ဆရိၣ်လီၢ်လံၤ



သရိၣ်သီ

နၢမူလုၢ်ကညီဘျာၣ်ထံတၢ်မၤလီၢ်သရိၣ်သီအံၤ မ့ၢ်တၢ်သးခုကစီၣ် ဒီဖျိတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဘၢသရီၣ် (၇၄)ဖျၢၣ်တဖျၢၣ်န့ၣ်လီၤ. ကဘၣ်တၢ်ဖျၢၣ်ကၤကသံၣ်ဖိၣ် ဖဲတချးတၢ်ပာ်စိဆံၣ်ကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဗုတၢ်ကးယၢ်ဖါဂီၤ



Fresh Pine Disinfectant Floor Cleaner

တၢ်မၤကဆိဖုဒါခိၣ်အချါသိၣ်ဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်ဒီးအါလၢသ့ၣ်သ့ၣ်

သ့ၣ်သ့ၣ်န့ၣ် မၤကဆိကွံၣ်တၢ်အသိအချါ, တၢ်ဘၣ်အဘၣ်သိ, ဒီးတၢ်န့ၣ်တၢ်န့ၣ်တဖၣ်သ့ၣ်လီၤ.



- ဘၣ်တၢ်ဟဲစိၣ်န့ၣ်အါလၢကီၢ်စ့ကဖူ
- တၢ်သူၣ်အါသ့ၣ်လၢ ဖုဒါခိၣ်အကလုာ်ကလုာ်အဂီၢ်လီၤ.
- ဒီတအတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအယိၤအယၢ်လၢဘၣ်ကူဘၣ်ကဲတၢ်သ့တဖၣ်လီၤ.
- တၢ်, စီလီ, သ့ၣ်ဘုလါ, ပအူး ဒီးဂုၤဂၤ သုတဖးထီၣ်တဂ့ၤအဂီၢ်ဒီတအဝဲလီၤ.
- ဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်အါလၢ သ့ၣ်သ့ၣ်လီၤ.
- တၢ်စ့ၣ်တၢ်ပျၢ် လၢကမၤဆူးမၤဆါပုၤတပၣ်ဘၣ်.
- ဖုဒါခိၣ်လၢ တၢ်ဘၣ်အဘၣ်သိ ဒီး သိစဲဘူးတၢ်သးတဖၣ်န့ၣ်မၤကဆိထီၣ်ဝဲသ့ ညီကဒ်လီၤ.
- မၤကဆိ, မၤကပီၤဖုဒါခိၣ်ဒီး သ့ၣ်သ့ၣ်အတၢ်န့ၣ်မူ မၤမုာ်ပသးလီၤ.
- တၢ်ထုးထီၣ်အါလၢ ပတီၢ်ထီၣ် ဒီးခဲအံၤ ဘၣ်တၢ်စူးကါအါလၢကီၢ်စ့ကဖူ ချဲၣ်ကဲကဘီယူၤသန့န့ၣ်လီၤ.
- ဘၣ်တၢ်စူးကါအါအါဂီၢ်ဂီၢ်လၢ ကီၢ်အမဲၤဂုၤက, ကီၢ်အိးစၢၣ်လယၢ် ကီၢ်အုၣ်အိၣ်န့ၣ်, တဂူးကီၢ် ဒီးဂုၤဂၤတဖၣ်လီၤ.

မုာ်လၢတၢ်စူးကါန့ၣ်ဆၢၣ်အသးအကၢ် မျးကယၤပုၤပုၤအမိ တမၤဘၣ်ခိ တမၤဟးဂီၤ ဖၣ်ကပူၤအတၢ်ပိးတၢ်လီၤ, ဒီးခိၣ်ဃၢၤတဖၣ်အမဲၤညါ မၤကဆိ မၤကပီၤထီၣ်တၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

"A Clean Floor also give you a healthy family life"

Produced by : Golden Wing Chemical Pte Ltd (Singapore)
Imported and distributed by : (J&M) Eagle Wings Co.LTD
No(33), U Ba Oh Street, Ward No(2), Mayangone Township, Yangon, Myanmar
Tel : 09-250 280 218, 09-424 795 295, 09-730 506 83